



## Reservation Form - Hotel Taipa Square

**2017 MACAU CHINA INTERNATIONAL OPEN TENPIN BOWLING  
CHAMPIONSHIPS (2017 ABF Tour-Macau Leg)**

**June 16 to 26, 2017**



Please complete this form and return to the Sales Department. Attention: Ms Helen Wu

Tel: (853) 8896 0063 Fax: (853) 2884 5196 E-mail: [sales@taipasquare.com.mo](mailto:sales@taipasquare.com.mo)

Website: [www.taipasquare.com.mo](http://www.taipasquare.com.mo) Address: Rua de Chaves, Taipa, Macau (opposite Macau Jockey Club)

### BOOKING DETAILS:

Last Name (Mr/Mrs/Miss): \_\_\_\_\_ First Name: \_\_\_\_\_

Arrival Date: \_\_\_\_\_ Arrival Time: \_\_\_\_\_

Departure Date: \_\_\_\_\_ Departure Time: \_\_\_\_\_

### GUEST DETAILS:

Title: \_\_\_\_\_ Company: \_\_\_\_\_

State/Country: \_\_\_\_\_ E-mail: \_\_\_\_\_

Telephone: \_\_\_\_\_ Fax: \_\_\_\_\_

### PLEASE RESERVE: (Please fill the required amount in the blank and tick the appropriate box)

\_\_\_ Standard Room at Weekdays: MOP/HK\$ 600 NET (approx US\$75) Twin Double

Fridays : MOP/HK\$ 700NET (approx US\$88)

Saturdays : MOP/HK\$ 800 NET (approx US\$100)

\_\_\_ Pax of Daily Buffet Breakfast at MOP/HK\$60NET (approx US\$7.5) per meal per person

\_\_\_ No. of Extra Bed at MOP/HKD\$350NET (approx US\$ 44) per bed per night

Preference: Smoking Non-smoking Remarks: \_\_\_\_\_

- All the above room rates quoted are for per room per night, and including 10% service charge and 5% government tax.
- All the above rates quoted are valid **from 16 Jun. to 26 Jun. 2017(inclusive)**, additional requests will be quoted separately.
- Room type will be arranged subject to the availability.
- Weekday rate is applicable for 18 to 22,25 & 26 of Jun. 2017, Friday rate is applicable for 16 & 23 Jun. 2017, Saturday rate is applicable for 17 & 24 Jun. 2017

### RESERVATIONS GUARANTEE:

Credit Card with expiry date is required at the time of booking.

Credit Card details:

Mastercard Visa American Express

Card Holder: \_\_\_\_\_ Expiry Date: \_\_\_\_\_

Card No: \_\_\_\_\_ Signature: \_\_\_\_\_

### TERMS & CONDITIONS:

- Room reservation without credit card details will not be processed
- Booking will be confirmed subject to the room availability at the time of receiving the booking, and confirmation will be sent to the filled e-mail.
- Hotel rooms will be available for check-in from 2:00pm. Check-out time is prior to 12:00am.
- Guaranteed early arrival should be reserved the night before and charged accordingly.
- The Hotel must be informed of room cancellation 72 hours prior to the date of arrival or a one night room fee will be applied to the credit card provided
- No-show on the specified date of arrival will be subject to one night room charge. Reservation will be released after the no show date.



# 訂房單 - 澳門駿景酒店

2017 年中國澳門國際保齡球公開賽及巡迴賽

2017 年 6 月 16 日至 6 月 26 日

中國.澳門



請填妥此訂房單後回傳至酒店營業部 聯繫人：吳海燕小姐

電話：(853) 8896 0063 傳真：(853) 2884 5196 電郵：[sales@taipasquare.com.mo](mailto:sales@taipasquare.com.mo)

酒店網址：[www.taipasquare.com.mo](http://www.taipasquare.com.mo) 酒店地址：澳門氹仔沙維斯街（澳門賽馬會對面）

## 訂房資料：

姓 (先生/小姐)：\_\_\_\_\_ 名：\_\_\_\_\_

到達日期：\_\_\_\_\_ 到達時間：\_\_\_\_\_

離店日期：\_\_\_\_\_ 離店時間：\_\_\_\_\_

## 客人詳細資料：

職位：\_\_\_\_\_ 公司：\_\_\_\_\_

國家地區：\_\_\_\_\_ 電子郵箱：\_\_\_\_\_

聯絡電話：\_\_\_\_\_ 傳真：\_\_\_\_\_

## 房間預定：(請在空白處填寫所需數量及適當的方框中打勾)

\_\_\_\_間標準房 平日：澳門幣/港幣\$600 淨價(約 US\$75) 雙床/雙人房 大床/單人房

星期五：澳門幣/港幣\$700 淨價(約 US\$88)

星期六：澳門幣/港幣\$800 淨價(約 US\$100)

\_\_\_\_位早餐澳門幣/港幣\$60 淨價(約 US\$7.5) 每位每餐

\_\_\_\_張加床澳門幣/港幣\$350 淨價(約 US\$44) 每張每晚

其他選擇：吸煙樓層 非吸煙樓層 備註：

- 以上所有房價按每晚每間房計算，並已包含 10%服務費及 5%政府稅。
- 以上所有價格只適用於 2017 年 6 月 16 日至 2017 年 6 月 26 日期間，其他日期預定房間將另外報價。
- 平日價格適用於 2017 年 6 月 18 日至 22 日, 25 日及 26 日，星期五價格適用於 6 月 16 日、23 日，星期六價格適用於 6 月 17 日、24 日。

## 訂房擔保資料：

此訂房須用信用卡做擔保，請填寫以下信用卡資料。

Mastercard Visa American Express

持卡人姓名：\_\_\_\_\_ 到期日：\_\_\_\_\_

信用卡號：\_\_\_\_\_ 簽名：\_\_\_\_\_

## 其他條款及注意事項：

- 未填寫信用卡詳細資料之訂單將不予留房。
- 酒店將接收到訂房單時的實際預訂情況做出訂房確認，並向單上客人填寫的電子郵箱傳送確認函。
- 酒店正常入住時間為下午 2 點後，離店時間為中午 12 點前。
- 如早於正常入住時間抵達須預留前一晚之房間，並收取相應的房費。
- 取消預訂必須提前 3 日（入住日前）通知酒店，否則將從所提供之信用卡上扣取第一晚房租。
- 如沒能於入住當日到達，酒店將從所提供之信用卡上扣取第一晚房租，其餘預訂房間同時將視為取消。